



STYRELSEPROTOKOLL

Fört vid styrelsemöte för Hellefors Jaktsskytteklubb 2014-08-06, Fredriksberg skjutbana.

Närvarande: Thomas Olsson, Mikael Pulkkinen, Allan Myrtenkvist, Lars-Ove Carlsson, Jonas Westberg, Lennart Myrman, Peter Calson och Lars fogelkvist.

Meddelat förhinder: Enar Karlsson

1. Mötesordförande Thomas Olsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet för öppnat.
2. Justerare Allan Myrtenkvist.
3. Dagordningen godkändes. Tillägg på punkten övrigt med (a) Arrende (b) Medlemsintag.
4. Föregående protokoll. Arrenden är kvarvarande punkt men behandlas under övrigt.
5. Jaktsskytteavdelningen. Bygget av den nya skjutkuren fortskrider. Nu återstår bara målning och vindskivor. Detta möte startade på skjutbanan i Fredriksberg för att gör en koll av vad som behöver renoveras på den. Kjell Malmkvist, Stefan Nykvist, Jan Magnil, Mats Persson och Jonas Andersson deltog för att redovisa banornas skick. Förslag på reparation/renovering som följer: Manöverdosor till löpälgen ska bytas ut, renovering av skeetkastarna och dikning i anslutning till skjutbanorna. Dikningen ska diskuteras med Stora Enso då det förekommer en del sönderkörning runt skjutbana som bör rättas till.
6. Ekonomi. Lars-Ove redovisade att en del arrenden nu är betalda. Dock kvarstår att betala arrenden till Stora Enso och Länsstyrelsen. Förutom arrenden så är det bara löpande kostnader.

7. Småvilt. Lars redovisade avskjutningsstatistiken för det gångna året. Den är sammanställd och klar men ska renskrivas innan den skickas ut till medlemmarna. Avskjutningsförslag för det kommande jaktåret har inkommit från alla småviltsansvariga utom två. En fråga kommer även att ställas till samtliga småviltsansvariga om de anser att man ska sätta upp minst ett vildsvin på de områden som ej angivit specifik avskjutning för vildsvin. Detta kommer att ske inom kort.

9. Övrigt. (a) Arrenden. Thomas redovisade att arrendena med både Stora Enso och Länsstyrelsen är nu klara. Priserna på arrendena är i stort sett lika som föregående jaktår. Styrelsen kommer att ha ett möte med Stora Enso i mitten på augusti gällande jaktområdet då det har skett mindre förändringar i storlek och form tack vare det markskifte som gjort med naturvårdsverket för naturreservaten. (b) Styrelsen ska titta på och utforma ett förslag på hur vi ska hantera ansökningar om medlemskap som kommer till klubben. Detta redovisas på höstmötet. (c) Förslag på datum för höstmöte blev den 30/9. Lennart kollar om vi har lokal i Fredriksberg.

10. Tid för nästa möte.
Nästa möte: Hällefors, folkets hus den 4/9 klockan 18:00, Allan bokar lokal.

11. Mötets avslutande. Mötesordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet för avslutat.



Mikael Pulkinen Sekreterare



Thomas Olsson mötesordförande



Justerare Allan Myrtenkvist.